

新式外來人口統一證號專區 New UI No. for Foreign Nationals

1、內政部推動外來人口換發「新式統一證號」政策，自 110 年元月起進行外來人口新式統一證號換發作業：

The Ministry of the Interior has promoted the policy of renewal of "New UI No." for Foreign Nationals and carried out this task from January 2021:

- 請至內政部移民署全球資訊網「新式外來人口統一證號專區」查詢相關資訊（如政策說明、中英文版常見問答及多國語言懶人包；網頁連結：[「新式外來人口統一證號專區」](#)）。
Please refer to the "New UI No. for Foreign Nationals " at the Website of National Immigration Agency, Ministry of the Interior to check related information
(e.g., Policy Explanation, FAQ in Chinese and English version and a short version for Multilanguage; website link: "[New UI No. for Foreign Nationals](#)").
- 亦可撥打「內政服務熱線(1996)」或「外來人士在臺生活諮詢服務熱線(0800-024-111)洽詢。
You may also call "MOI Service Hotline (1996) " or " Foreigners in Taiwan Hotline (0800-024-111)" for consultation service.

2、本社客戶資料變更說明：

Explanation for the Change of Client's Basic Information In The Third Credit Cooperative Of Hsinchu: 客戶於內政部移民署核發之相關證件換為新式統號後，敬請攜帶該證件及存款帳戶原留印鑑至原開戶單位臨櫃辦理客戶資料變更。

Please present your certificates and the specimen seal of deposit account to the original account opening unit to change the Client's Basic Information after the relevant certificates issued by the National Immigration Agency have been renewed to the new UI No.

- 本社服務據點查詢【網頁連結：[「服務據點」](#)】
Our Branches 【website link: "[Branches](#)"】
- 諮詢專線：客服專線 0800-263-192。(星期一至星期五 上午 9 時-下午 5 時)
Customer Service Center Hotline: 0800-263-192.(9AM-5PM,Mon-Fri)

3、報稅小叮嚀：

Tax Filing Reminder:

所得稅結算申報期間將屆，如您設定本社帳戶為稅款指定扣繳／退稅帳戶，提醒您注意個人綜合所得稅結算申報與留存於本社之統一證號是否相符，以免影響自身權益。

Since the tax filing period is going to end in late May, if you have assigned your bank account as your tax deduction / refund account, please make sure the UI No. of individual income tax filing and that kept in The Third Credit Cooperative Of Hsinchu are consistent to protect your own rights.